
 
Sted: Stangeland Arena  
Tid: 13.05.2024 
kl 1930 - 2200 

Tilstede: David Opdahl, Jone Hamre, Alexander Eriksen, Bjørnar Voll- Stangeland, Heidi Sundvoll Dale, 
Jarl Roth (varamedlem) og Linda Reke (Daglig leder).  

Ikke tilstede: Mona Storegraven 

 

1. Vedtakssaker 
22/24 Godkjenning av protokoll fra forrige møte 

Vedtak: Protokoll fra møtet 15.04.2024 er godkjennes med endringer gitt i møtet og blir lagt ut på 
hjemmesiden. 

 

23/24 Renovering Havdurhuset: Kompensasjon til Daglig leder 

Vedtak: Saken utsettes til neste styremøte 

 

24/24 Havdurhuset - Veien videre 
Status utleie til FeelGood og Sola Kommune 

Status på dugnad og hvem gjør hva videre?  

Regnskap, budsjett og kostnader vi vet kommer.  

Innvilget støtte fra Enova og SR-bank-stiftelsen.  

Vedtak: Hovedstyret tar statusen til orientering. Det er pr. dags dato ikke behov for å søke om lån og 
vi avventer derfor med dette.  

 

25/24 Hålandslaget bli en del av Havdur? 

Vedtak: Hovedstyret er positive til å gå i dialog med hålandslaget for at de skal bli en del av Havdur. 
Nestleder tar kontakt for et møte og tar med resultatet av dette møtet til neste styremøte.  

 

26/24 Fakturere 2.halvår treningsavgift nå i juni? 
Kan faktureres 1. august fordi det er vedtatt på årsmøtet når fak.  

Vedtak: Hovedstyret viser til protokoll fra årsmøte der det er vedtatt når treningsavgiften skal 
faktureres.  

 



2. Orienteringssaker 
27/24 Økonomisk oversikt pr. 31.03.2024 
Hovedstyret fikk tilsendt regnskap på e-post 15.04.2024.  

Vedtak: Hovedstyret tar den økonomiske oversikten til orientering.  

 

28/24 Årsrapport for 2023 
Spørsmål til økning av medlemskontingenten og hvorfor dette ikke er gjort.  

Vedtak: Hovedstyret diskuterer saken, og tar informasjonen som kom frem med videre i arbeidet 
mot neste årsmøte.  

 

29/24 Økning av medlemskontingenten 2024 (2025?) 

Vedtak: Slås sammen med saken over 

 

30/24 Årshjul  

Sponsorfest 
17. mai og fanebærer 
Vårdugnaden  

Komité til vedlikehold inne og ute 
Bambusa-dugnaden. 

Vedtak: Hovedstyret tar oppgavene i årshjulet til orientering og fordeler dem mellom seg.  

 

31/24 Interkontroll  Havdurhuset 

Vedtak: Hovedstyret tar informasjon om internkontroll til orientering og jobber videre med hvordan 
det kan fungere i Havdur.  

 

32/24 FFO 

Vedtak: Saken utsettes til neste styremøte  

 

33/24 Stangeland Arena- Åpningstider- i juli- August  

Vedtak: Hovedstyret tar informasjonen til orientering og lager en plan for hallvakter gjennom 
sommeren. Daglig leder lager rutiner som skal følges.  

 

 

 



34/24 Havdurhuset / Leie avtale / veien videre med Sola kommune.

Vedtak: Hovedstyret tar saken til orientering og jobber videre med dette frem mot ferdigstillelse av 
havdurhuset.  

 

35/24 Dragefestivalen 

Vedtak: Hovedstyret tar informasjonen til orientering 

 

36/24 Orientering fra fotballen  

Vedtak: Hovedstyret tar informasjonen til orientering 

 

37/24 Eventuelt 
Hvordan være tydelige på at våre arenaer er rusfrie? 

Folkemøte i samarbeid med skolen, kirka, sola kommune og feelgood. Planlegges i August.  

 

 


